



在2010年,我们在世界各地拍卖行搜罗了大批滴金庄园酒藏,藏量堪称世界之冠。 出售前,整个系列已獲得滴金庄园的Maitre de Chai 鉴证及承认。

> ROTAMAGUS 除了拥有大量世界稀有珍藏, 更是提供酒类垂直套装的專家。

并成立了世界一流的物流网络由香港傳送世界各地。

在过去三世纪, 滴金庄园都会为其珍藏特製盛器, 并随箱附送五瓶原装巴卡拉水晶醒酒器。

In 2010, we gathered The Largest Château d'Yquem Collection ever sold in any auction.
All the bottles were inspected and approved by Château d'Yquem Maitre de Chai, prior to the sale.

Rotamagus specializes in vertical collections and bespoke wine collections. We hold an extensive stock of rare wine bottles. We have an established first-class network to provide worldwide delivery from Hong Kong.

ROTAMAGUS WINES

This dazzling vertical spanning over three centuries of Château d'Yquem wines included customized cases along with one of the five Original Baccarat Decanters produced for the Château.





最富傳奇收藏莫過于2013年佳士得成功拍卖世界闻名波爾多首釀,系列包括105個不同年份, 跨越三世纪(年份由1881至2008)的拉图酒庄珍藏。

只有最完美的佳釀, 才值得长期投资。

于2018, Rotamagus 将會推出独家Domaine 的两款垂直年份佳釀,包拾Chambertin Grand Cru, 和 Clos Saint-Jacques, 还有大量

The Legendary Collection – Three Centuries of Château Latour sold at Christie's in Hong Kong in 2013 featured 105 different vintages from the world-famous Bordeaux First Growths Château Latour, including bottles spanning vintages from 1881 to 2008.

We only provide bottles
in perfect display conditions
to guarantee your
long-term investments.

ROTAMAGUS WINES Ltd

These pristine verticals of Chambertin Grand Cru and Clos Saint-Jacques from Domaine A. Rousseau are part of the extensive offer of collections that Rotamagus Wines offers for sale in 2018.



装专家 Fine Wine Vertical Specialis 直

CHÂTEAU D'YQUEM

THREE CENTURIES OF CHÂTEAU D'YQUEM

128 bottles spanning vintages from 1825 to 2005 40 magnums from 1900 to 2005 MAY 2010 CHRISTIES HONG KONG

THE FIVE FIRST GROWTHS

THE GRAND COLLECTION

from 1945 to 2007 featuring 315 bottles spanning 7 decades of the five first growths of Bordeaux

MAY 2011 CHRISTIES GENEVA

CHÂTEAU LATOUR

THREE CENTURIES OF CHÂTEAU LATOUR

105 different vintages including bottles spanning vintages from 1881 to 2008

NOVEMBER 2013 CHRISTIES HONG KONG

ROTAMAGUS WINES

APRIL 2012 CHRISTIES HONG KONG

MUSIGNY DOMAINE COMTE DE VOGÜÉ

from 1967 to 2009

LA TÂCHE DOMAINE DE LA ROMANÉE-CONTI

10111 1751 to 2000

SEPTEMBER 2012 CHRISTIES HONG KONG

LAFITE ROTHSCHILD

from 1945 to 2008

CHÂTEAU LATOUR

from 1945 to 2008

MOUTON ROTHSCHILD

from 1945 to 2008

JUNE 2016
ACKER MERRALL

MOUTON ROTHSCHILD 1.5 L

from 1972 to 2012

CHÂTEAU LATOUR 1.5 L

from 1947 to 2011 complete from 1955 to 2011

SEPTEMBER 2016
ACKER MERRALL

LAFITE ROTHSCHILD

from 1955 to 2005

CHÂTEAU LATOUR

from 1907 to 1944 (24 vintages)

LA MISSION HAUT-BRION

from 1945 to 2005

CHÂTEAU LATOUR

from 1945 to 2005

JUNE 2017 ACKER MERRALL

MOUTON ROTHSCHILD

1945 - Lot of 6 bottles (ex Christies/Averys Cellar)

PAUILLAC the three first growths from 1965 to 2005

MOUTON ROTHSCHILD 1.5 L

from 1973 to 2014

MOUTON ROTHSCHILD 3 L

from 1970 to 2000

欲了解更多资讯 请与我们联络 电邮地址 CONTACT US: info@rotamagusw

info@rotamaguswines.com

網站 / PLEASE VISIT OUR WEBSITE: WWW.ROTAMAGUSWINES.COM

THIS IS AN INDICATIVE LIST OF WHAT WE OFFERED FOR SALE IN RECENT YEARS.